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Protokół Nr 5/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 26 maja 2020 roku 

 

 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12
00

. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej.  

 

 

Tematyka Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu nr 4/2020 z posiedzenia komisji.  

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXI Sesję Rady Miejskiej Białogardu.  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 

Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Mariusz Smoliński. Przywitał 

zaproszonych gości oraz członków komisji. Wszyscy członkowie komisji otrzymali porządek 

komisji wraz z materiałami. Powiedział, że chciałby rozszerzyć porządek posiedzenia komisji 

o przekazany przez Przewodniczącego Rady projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady 

Miejskiej Białogardu dotyczącego uczczenia jubileuszu XXX–lecia  samorządu terytorialnego 

– druk I. Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi w związku z propozycją rozszerzenia 

porządku posiedzenia. 

Radny Sz. Jonko – powiedział, że oczywiście ma uwagę. Projekt uchwały został złożony 

niezgodnie z zapisami naszego statutu. Przewodniczący Rady Miejskiej ma inicjatywę 

uchwałodawczą, ale projekt powinien być dostarczony w komplecie materiałów sesyjnych w 

terminie ustawowym. Nie jest to sprawa pilna. Jest to projekt, który nie wnosi nic nowego, ani 

pilnego dla Miasta Białogard. Ze względów proceduralnych ten projekt uchwały nie powinien 

być w ogóle procedowany i analizowany. Może być rozpatrywany na kolejnej sesji Rady 

Miejskiej. 

Radny A. Wegner – powiedział, że nie ma nic przeciwko temu, aby ten projekt teraz 

rozpatrzyć. Otrzymał projekt uchwały drogą elektroniczną i się z nim zapoznał. 

Przewodniczący komisji – powiedział, że przechodzimy do głosowania w sprawie 

rozszerzenia porządku posiedzenia komisji o powyższy projekt uchwały. 

Przegłosowano: 

za – 2, przeciw – 2, wstrzymało się – 0. W wyniku głosowania porządek posiedzenia nie 

został rozszerzony o ten projekt uchwały. 

 

Ad 2 

Przewodniczący komisji – powiedział, że mamy do przyjęcia protokół nr 4/2020 z 

posiedzenia komisji. Wszyscy członkowie komisji otrzymali powyższy protokół 

elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi. Jeżeli nie ma to 

protokół poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano:  

za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. W wyniku głosowania protokół został przyjęty. 

 

Ad 3 

Przewodniczący komisji – powiedział, że przechodzimy do rozpatrzenia i zaopiniowania 

projektów uchwał na XXI Sesję Rady Miejskiej Białogardu: 
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a) w sprawie aktualizacji na rok 2020 planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2017-2020 będących w posiadaniu 

Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z 

siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta Białogard – druk H, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi. Jeżeli nie ma to 

projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 Opinia pozytywna. 

b) w sprawie likwidacji filii Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola Estreichera 

w Białogardzie – druk A, 

Przedstawiła: Dyrektor Białogardzkiej Biblioteki Publicznej – A. Nowak 

Uzasadnienie: 

Projekt uchwały dotyczy likwidacji filii Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola 

Estreichera w Białogardzie i przeniesienia biblioteki do budynku przy ulicy Kościelnej 1. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi. Jeżeli nie ma to 

projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

c) w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć oraz zwolnień od obowiązku realizacji zajęć nauczycieli 

pełniących stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i 

placówkach prowadzonych przez Miasto Białogard – druk B, 

Sekretarz Miasta – powiedział, że projekt uchwały druk B zostaje wycofany z porządku 

obrad jutrzejszej sesji z powodu braku opinii związków zawodowych. 

Przegłosowano:  

za – 4 (jednogłośnie). Zdjęto projekt z porządku obrad. 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu 

w pełnym wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin 

zajęć oraz warunków i trybu tego obniżenia – druk C, 

Sekretarz Miasta – powiedział, że projekt uchwały druk C zostaje wycofany z porządku 

obrad jutrzejszej sesji z powodu braku opinii związków zawodowych. 

Przegłosowano:  

za – 4 (jednogłośnie). Zdjęto projekt z porządku obrad. 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 

dla dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard – druk D, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi. Jeżeli nie ma to 

projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  

Radny Sz. Jonko – zapytał, czym jest to podyktowane. 

Burmistrz – odpowiedziała, że chodzi o ogródki gastronomiczne. W związku z tym, że jest 

sytuacja pandemiczna i jest ograniczona ilość osób mogących korzystać z lokali. Dlatego 

chcemy właścicielom ułatwić  prowadzenie działalności i pozwolić wystawić stoliki na 

zewnątrz lokalu. Dotychczas była stawka 60 groszy, a teraz proponujemy 20 groszy. 

Radny Sz. Jonko – powiedział, że proponuje poprawkę do tego projektu uchwały, aby 

uchwała obowiązywała do zakończenia epidemii. Po zakończeniu epidemii ta uchwała 

wygaśnie z mocy prawa. Są w tej sprawie wątpliwości prawne dlatego prosi, aby to jutro na 

sesji skonsultować z radcą prawnym oraz, aby w projekcie uchwały był podany czas jej 

obowiązywania. 

Radny W. Czurko – powiedział, że wszystkie obostrzenia zostały wprowadzone do czasu 

obowiązywania epidemii. Jeżeli czas epidemii zostanie zniesiony to wówczas problem 

zostanie automatycznie rozwiązany. 

Przegłosowano: 

za – 4 (jednogłośnie). 0pinia pozytywna. 
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f) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Miastu Białogard lub jego jednostkom podległym oraz wskazania organu i osób 

uprawnionych do udzielania tych ulg – druk E, 

Przedstawiła : Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 

Zmianie ulega uchwała z 2010 roku. Są to  zmiany jakby redakcyjne w związku ze zmianami 

w ustawie o finansach publicznych. Cała uchwała jest dostępna w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi. Jeżeli nie ma to 

projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono 

Przegłosowano: 

za – 4 (jednogłośnie). 0pinia pozytywna. 

g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk F, 

Przedstawiła : Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 

Zmianie ulega plan finansowy w gospodarce mieszkaniowej. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi. Jeżeli nie ma to 

projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono                                                                 

Przegłosowano: 

za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1/ Opinia pozytywna. 

h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-

2029 – druk G. 

Przedstawiła : Skarbnik Miasta – I. Kubiak 

Uzasadnienie: 
Wprowadzamy 3 przedsięwzięcia związane z gospodarką odpadami. Są to kwoty zakładane 

przed przetargiem a po przetargu mogą ulec zmianie. Są podane łączne nakłady finansowe i w 

jakich latach. Te wszystkie przedsięwzięcia są finansowane z wnoszonych przez 

mieszkańców opłat.  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi. Jeżeli nie ma to 

projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 

Radny Sz. Jonko – powiedział, że po raz kolejny Pani Naczelnik Wydziału Ochrony 

Środowiska podaje poważne kwoty, a nie przedstawia ich analizy.  Brakuje rzeczowej analizy 

finansowej skąd się wzięły środki finansowe. 

Skarbnik Miasta – powiedziała, że chciałaby zapewnić, że Pani Naczelnik bardzo 

szczegółowo wyliczy te kwoty i jeśli Pan radny ma takie życzenie to Pani Naczelnik 

szczegółowo przedstawi sposób wyliczenia tych kwot. Ma zaufanie do pracy Pani Naczelnik 

z racji jej doświadczenia oraz  wiedzy zawodowej. 

Radny Sz. Jonko – powiedział, że my bardzo różnimy się w rozumowaniu powyższej 

kwestii. 

Przegłosowano: 

za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 

 

Ad 4 

Radny Sz. Jonko – zapytał Panią Burmistrz, kiedy można spodziewać się rozliczenia 

finansowego następującej inwestycji: ulica Bolesława Śmiałego. Chciałby otrzymać spis 

materiałów jakie zostały zdjęte z tej ulicy w trakcie prac. Jeżeli zostały składowane to gdzie, a 

jeżeli sprzedane to komu i za ile. Jak otrzyma rozliczenie finansowe to wtedy powie do czego 

jest to mu potrzebne. 

Sekretarz Miasta – odpowiedział, że finansowanie zostało zakończone, a rozliczenie 

zostanie przedstawione radnym. 
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Ad 5 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 13
05

. 

 

 

 

Protokółowała: 

D. Holczewska – Szydłowska                                      Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                      / -/ Mariusz Smoliński 

                                                                                                                                                                                                                                         

                                                                                       

                                                                         

                                                                     

 


